
Előterjesztés 

Az önkormányzati képviselők választópolgárokkal való kapcsolattartási 
kötelezettségéről, valamint a képviselői tevékenységről szóló tájékoztatási 

kötelezettségéről 

 

1. előterjesztés száma:133/2024. 
2. előterjesztést készítő személy neve: Furka Angéla 
3. előterjesztést készítésében közreműködő személy neve: - 
4. előterjesztés mellékleteinek felsorolása: 

1. melléklet: határozati javaslat 
2. melléklet: képviselői beszámolók 

5. előterjesztést tárgyaló bizottságok felsorolása: - 
6. előterjesztés nyilvános vagy zárt ülésen való tárgyalása: nyilvános 
7. előterjesztésről való döntés formája: egyszerű többség 
8. előterjesztéshez felhasznált jogszabályok felsorolása:  

− Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § (2) bekezdés 
k) pontja szerint az önkormányzati képviselő kapcsolattartási kötelezettséggel tartozik 
választópolgárai felé, továbbá képviselői tevékenységéről évente legalább egy alkalommal 
köteles beszámolni. 
 
A kötelezettség teljesítését személyenként, képviselő-testületi határozatba kell foglalni. 
 

A határozathozatal szempontjából érintett személy 
Beszámolási 
kötelezettség 

teljesítése 

Bálint Istvánné polgármester  

Csörgöl Ákos alpolgármester  

Bárányos József képviselő, a Gazdálkodási Bizottság 
elnöke 

 

Börcs Antal képviselő, a Város- és Vállalkozásfejlesztés 
Bizottság elnöke 

 

Csonka István képviselő, a Város- és 
Vállalkozásfejlesztés Bizottság tagja 

 

Dr. Lovasné Báder Katalin képviselő, a 
Humánerőforrások Bizottság tagja 

 

Gyuricza Ilona Zsuzsanna képviselő, a 
Humánerőforrások Bizottság tagja 

 



Németh Tibor képviselő, a Gazdálkodási Bizottság tagja  

Sulyokné Guba Judit képviselő, a Humánerőforrások 
Bizottság elnöke 

 

Paszicsnyek János Ádám képviselő, Humánerőforrások 
Bizottság tagja 

 

Szabó Bence képviselő, Város- és Vállalkozásfejlesztés 
Bizottság tagja 

 

Balázs Péter képviselő, Gazdálkodási Bizottság tagja  

 
 
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy hozza meg döntését. 
 
 
Bicske, 2024. december 11. 
 
 
 
 
 Bálint Istvánné 
    polgármester  



1. melléklet a 133/2024. előterjesztéshez 

 
Határozati javaslat  

 

Tárgy: (NÉV) önkormányzati képviselő választópolgárokkal való kapcsolattartási 
kötelezettségéről, valamint a képviselői tevékenységről szóló tájékoztatási kötelezettségről 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az „önkormányzati képviselő 
választópolgárokkal való kapcsolattartási kötelezettségéről, valamint képviselői 
tevékenységről szóló tájékoztatási kötelezettségéről” tárgyú előterjesztést és megállapította, 
hogy (NÉV) önkormányzati képviselő a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló  
2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § k) pontjában foglalt kötelezettségének eleget tett. 

 

Határidő:  2024. december 31. 
Felelős:  polgármester 
 
 
 





Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § (2) bekezdés 

k.) pontja szerint az önkormányzati képviselő kapcsolattartási kötelezettséggel tartozik 

választópolgárai felé, továbbá képviselői tevékenységéről évente legalább egy alkalommal 

köteles beszámolni. 

A jogszabályban meghatározott kötelezettégemnek az alábbi beszámolóval kívánok eleget 

tenni. 

2024. október 9-én második alkalommal tettem le polgármesteri eskümet, miszerint 

tisztségemből eredő feladataimat Bicske város fejlődésének előmozdítása érdekében 

lelkiismeretesen teljesítem. A június 9-ei választáson bizalmat kaptam és felhatalmazást a 

település polgáraitól, hogy a megkezdett munkát tovább folytassam, a 2019-es önkormányzati 

választásokhoz viszonyítva hétszáz szavazattal zártam jobb eredménnyel. Ehhez mérten 

hatalmas alázattal fogom szolgálni a továbbiakban is településünket és lakóit. 

Az alakuló ülésen rendhagyó módon – a hatékonyabb munkavégzés érdekében – a körzetet 

nyert képviselők részére különböző területeket utaltam a feladatkörükbe az alábbiak szerint. 

Csörgöl Ákos: vagyongazdálkodás, városgondnokság munkájában való közreműködés 

Németh Tibor: hátrányos helyzetűek felzárkóztatásának folytatása, Tanoda projekt 

Dr. Lovasné Báder Katalin: városmarketing, civil kapcsolatok  

Bárányos József: környezetvédelem, külterületek 

Gyuricza Zsuzsanna: oktatás és szabadidős tevékenységek 

Sulyokné Guba Judit: hagyományok ápolása, művészetek népszerűsítése 

Csonka István: felszíni csapadékvíz-elvezetés, övárkok ellenőrzése, többgenerációs 

programokért felel majd 

Börcs Antal: utak, járdák felügyelete, közbiztonság, külterületek. 

Jómagam a mindennapi feladataimon túl a külkapcsolatokért, az egészségügyi és szociális 

ügyekért, valamint a gazdasági szereplőkkel való kapcsolattartásért fogok felelni. 

Csupán két hónap telt el az új képviselő-testület első ülése óta, ennek ellenére azt kell 

mondanom a munka már jó ideje folyamatos, hiszen tizenegy képviselő-társam közül öten a 

második, ketten a negyedik és ketten az ötödik ciklusunkat kezdtük. Ennek köszönhetően az 

elképzeléseink, a város közösségét szolgáló intézkedések megvalósíthatóak. 

Fontosnak tartom, hogy a városban lakók igényei alapján és kérésüket figyelembe véve 

szervezzük a városi programokat, ünnepségeket és városon kívüli eseményeket, ezért aktívan 

közreműködöm az előkészítő munkafolyamatokban és a lebonyolításban. 



Feladataim mellett részt vettem a településen megrendezett eseményeken, a Bicskei Egységes 

Művelődési Központ és Könyvár által szervezett rendezvényeken képviselem városunkat, 

többek között kiállításokon, kulturális előadásokon, gyermekprogramokon, 

eredményhirdetéseken. 

Szoros az együttműködés az Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ – Kapcsolat 

Központtal, számos kerekasztal megbeszélést folytattunk közösen, szükség esetén bevonva a 

klienseket, illetve egyéb érintett hatóságokat. 

Fontos számomra, hogy önkormányzatunk ne feledkezzen el a településen dolgozó 

pedagógusokról, szociális munkásokról, egészségügyi dolgozókról, köztisztviselőkről, ezért 

minden évben egy vacsorával kedveskedünk számokra, köszönetünk jeléül. 

A helyi civil szervezetektől érkező meghívásoknak mindig eleget teszek, rendszeresen 

invitálnak a Barátság Nyugdíjas Klub tagjai, a Kővágó Kertbarát Kör tagjai, a Dinamik 

Harcművészeti Közhasznú Sportegyesület, közalapítványok.  

Az oktatási-nevelési intézmények tanévnyitó és tanévzáró eseményein, ünnepségein, 

szalagavatókon lehetőségeimhez mérten részt veszek. 

Mint korábban említettem felelek a gazdasági szereplőkkel való kapcsolattartásért, ennek több 

oka is van, szerencsére településünkre több közép- és nagyvállalkozás is betelepült, akik helyi- 

és környékbeleiket egyaránt foglalkoztatnak nagy számban. Illetőleg lényeges a cégek és 

környezetünkben lakók igényeinek összehangolása. A jó kapcsolatnak köszönhetően az elmúlt 

időszakban több vállalkozás szorosan bekapcsolódott a település vérkeringésébe, egyúttal hírét 

vitték, hogy Bicske örömmel fogadja a városba letelepülni szándékozókat, valamint 

segítségnyújtással ösztönzi őket. 

A beruházások tervezésétől kezdve a kivitelezésen át az átadásig és azt követő 

utóellenőrzésekben is részt veszek, ez magában foglalja a szakemberekkel történő 

egyeztetéseket és a lakosság részéről történő megkeresések koordinálását is.  

Annak érdekében, hogy teljeskörűen tájékozódjam a lakossági igényekről, felmerült 

kérdésekről mind a hivatal köztisztviselőivel, mind képviselőtársaimmal történő 

kommunikációra nagy hangsúlyt és elegendő időt fektetek. 

Nincs kijelölt fogadóórám, hiszen lennének lakosok, akik számára nem feltétlenül lenne 

alkalmas a megadott időintervallum, így továbbra is a megszokott elv mentén haladok tovább, 

az ajtóm mindenki előtt nyitva áll. Akár telefonon, akár személyesen a hivatalban a kollégák 

kitöltenek egy időpontkérő adatlapot, majd telefonon egyeztetnek az 

ügyfelekkel/érdeklődőkkel egy minden fél számára ideális időpontot. Természetesen számos 

alkalommal előfordult, hogy jómagam menten ki, hiszen az ügy helyszíni bejárást igényelt. 

http://bicske.hu/ph/szervezeti-egysegek/penzugy/kapcsolat-kozpont
http://bicske.hu/ph/szervezeti-egysegek/penzugy/kapcsolat-kozpont


A 21. századi vívmányok lehetőségeit kihasználva gyakran kapok megkeresést a social media 

felületein, amelyekre igyekszem érdemben válaszolni, ez nem jelenti azt, hogy ezen 

kapcsolattartási formára ösztönzöm a lakosságot, sőt kifejezetten óva intem őket, hiszen ezen a 

platformon a személyes adataik könnyen veszélybe kerülhetnek és facebook még soha nem 

oldott meg semmit.  

Természetesen gyakoriak az ad hoc találkozások egy-egy rendezvényen, bevásárlás, Bicske 

Szíve Parkban történő séta alkalmával. 

 

Bicske, 2024. december 11. 

 

 

Bálint Istvánné 
 polgármester 

 





Képviselői Beszámoló a 2024. évről! 

 

 

Tisztelt Polgármester Asszony ,Tisztelt Képviselőtársaim! 

 

Bicske Város 8.számú körzetének képviselőjeként a 2024 évben  januárban a körzetemben lakó 

nehéz sorsú lakóknak a tűzifa ellátottságát mértem fel a tavaszig bezárólag. 

A Csók utcai lakók kérésére tavasszal a Gesz munkatársai az körzet kis hídját tették rendbe és a 

járdára rálógó akadályokat elhárították. 

A külterületen felhalmozódott szemetet közösségi összefogással és az önkormányzat segítségével a 

te szedd akció keretében összegyűjtöttük és elszállításra került. 

Nyáron bejárva a körzetet felmértem a járdák és utak ,vízelvezetők állapotát és közben találkoztam 

és beszélgettem az ott lakókkal. 

Júniusban egyeztettem a Csók utcai lakókkal a kertvárosban újonnan épülő házakkal kapcsolatban 

és ez már érintette a HÉSZ változtatására irányuló lakossági felvetéseket. 

Szintén nyár elején  sikerült a Ravasz László utcai lakosok kérésének eleget tenni , a Gesz 

munkatársai a Ravasz László utcára a szántóföldre esőzéskor beömléssel fenyegető  vizet elterelték.  

Külterületi lakosokkal egyeztetés az utakról, közbiztonságról a Városba való bejutásról. 

Mindennapi feladatként élem meg jártamba-keltemben észrevenni a városunkban esetlegesen 

felmerülő javításra szoruló járdák, utak és egyebek bejelentését az Önkormányzat felé .Ennek 

köszönhetően lett kicserélve a halastó előtt lévő sérült villanyoszlop, illetve a Posta és MBH bank 

közt lévő parkoló vízelvezető rácsának lehegesztése , vagy  a Randevú cukrászda mellett lévő 

épület előtti autóforduló kátyúinak feltöltése STB 

 

Tisztelettel Börcs Antal Bicske Város 8.sz körzetének képviselője 

 

kelt: Bicskén 2024.12.05 napon 

 

 

 



Kapcsolattartás a választópolgárokkal a 2024-es évben 

Ebben az évben is az egyik legfontosabb kérdés az volt, hogy sikerül-e a város intézményeinek 

zavartalan működéséhez biztosítani a villamosáramot és a gázt normális áron. A rendkívül magas 

energiaárak mindenre kihatnak. A lakosság körében is központi kérdés volt, hogy mennyibe kerül az 

új évben a fűtés, az áram, az élelmiszerek ára és az egész életünk. Meddig tart a magas infláció? Mi 

történik a szomszédunkban elhúzódó háború következtében velünk? Ki fizeti meg a háború árát? Az 

Európai Unió vezetése végre a magyaroknak is utalja a nekik járó keretet? A kisebb és nagyobb 

vállalkozások tudnak-e továbbra is munkát, jövedelmet biztosítani az alkalmazottaknak? Megmarad-

e a munkájuk, munkahelyük? Nem egyszerű, nem megnyugtató kérdések voltak ezek. 

Továbbá, hogy hogyan takarékoskodjanak a háztartások? Beruházzanak modern gázkazánra, 

napelemes, napkollektoros rendszerre, vagy inverteres klíma, hőszivattyú, infra, elektromos panel 

lehet a megoldás, led izzók, led lámpák és még sok ötlet foglalkoztatta/foglalkoztatja az embereket. 

Örülök, hogy megtiszteltek kérdéseikkel, mertek a problémáikról beszélni, érdekesnek tartották a 

véleményemet. 

Az idei európai uniós és önkormányzati választás rengeteg új feladatot adott. Több héten keresztül 

közvetlenül találkoztam sok családdal, jártam a terület utcáit és beszélgettem akivel lehetett a város 

minden problémájáról. Rendkívül hasznos időszak volt, komoly tanulságokkal. 

A színes városi programok is kiváló alkalmat adtak a beszélgetésekhez, találkozásokhoz. 

Sok elismerő hang szólt a Bicske Szíve park látványáról, rendezvényeiről, meghívott vendégeinkről, 

testvérvárosainkról, az új, hangulatos, esztétikus központi terünkről, a várost elkerülő út 

hasznosságáról, az árvízvédelmi tervek kivitelezéséről, kerékpárutak építéséről, a kis-és nagyállomás 

megújulási terveiről, az elkészült átalakításokról, felújításokról, az NB III-as focicsapat sikereiről, 

stb. 

2024-ben felém érkező legfőbb kérdések, észrevételek, felvetések: 

- csapadékvíz elvezető árkainak, a város belső területein, további megújítása 

- a városi árkok állapotának javítása (kiárkolás, tisztítás, nyírás, szemétszedés) 

- a parkok tisztántartása, rendezettsége 

- a városi járdák, utak felújítása, körforgalmi csomópontok építése 

- további parkolóhelyek kialakítása 

- a futópálya hasznossága, a park további fejlesztése 

- a megyei utakat, járdát, útpadkát mikor újítja fel az útfenntartó? 

- egészségházunk felújítása mikor kezdődik újra? 

- vasútállomásaink felújítása folytatódik-e? 

A felvetett észrevételekről, kérdésekről a megtartott bizottsági üléseken tájékoztattam a bizottság 

tagjait, amiket a tagokkal és képviselő társaimmal is megvitattunk. 

Több alkalommal esett még szó politikáról, gazdaságról, családról, sportról, nyaralásról, 

egészségről, betegségről és más egyéb hétköznapi, mindannyiunkat érintő dologról. 

Igyekeztem több családnak segíteni apróbb, egyedi problémáik megoldásában. 

 

Bízva a háború mielőbbi befejezésében, jó egészséget kívánok mindenkinek! 

 

Tisztelettel                                                       Csonka István 

 

Bicske 2024. December 3. 





Kapcsolattartás a választópolgárokkal a 2024-es évben 

2024.év elején ért az a megtiszteltetés, hogy Bicske Város Polgármestere, Bálint Istvánné felkért a 

város 5.számú körzetének képviselőjelöltségére. Lokálpatriótaként szívemen viseltem mindig a város 

és a bicskeiek életét. Az önkormányzati választás rengeteg új feladatot adott. Több héten keresztül 

közvetlenül találkoztam sok családdal, jártam a terület utcáit és beszélgettem, akivel lehetett a város 

minden problémájáról. Rendkívül hasznos időszak volt, komoly tanulságokkal. 

Sok segítséget kaptam és számomra új területeket fedeztem fel, sok új közösségi kérdéssel is 

találkoztam. 

A színes városi programok is kiváló alkalmat adtak a beszélgetésekhez, találkozásokhoz. 

Az itt élő emberek szeretik Bicske élhető kisvárosi jellegét és meg is kívánják ezt tartani. 

2024.06.09-én a körzet választópolgárai bizalmat szavaztak nekem, amit ezúton is nagyon köszönök. 

2024-ben felém érkező legfőbb kérdések, észrevételek, felvetések: 

- csapadékvíz elvezető árkainak, a város belső területein, további megújítása 

- a városi árkok állapotának javítása (kiárkolás, tisztítás, nyírás, szemétszedés) 

- a parkok és közterületek tisztántartása, rendezettsége 

- a Kossuth utcai járdák megújítása 

- további parkolóhelyek kialakítása 

- a Bicske Szíve Park további fejlesztése: streetball pálya, focipálya  

- a Vincotech bővítése kapcsán felmerült környékbeli útjavítások rendezése 

- a Fáy András utcában az E-On általi új vezeték lefektetése utáni helyreállítás 

- rendezvények megújítása 

Az ezzel kapcsolatos bejelentéseket legtöbbször emailen, telefonon illetve Messenger üzenetben 

kaptam meg. Sor került több személyes találkozóra is. 

Kezdő képviselőként folyamatosan tartom a kapcsolatot Polgármester Asszonnyal így gyorsan és 

hatékonyan tudok reagálni az észrevételekre. 

Állandó feladatkörnek kaptam a Város oktatásának és szabadidő tevékenységének felügyeletét, 

illetve követését, szervezését.  

A Vajda János Technikum vezetőjeként a fiatal korosztály tevékenységét vezettem be a város 

életébe. Több rendezvényen vettünk részt, valamint bekapcsolódtunk az intézmények mindennapi 

tevékenységébe is. Pl.: Csokonai Általános Iskola ebédlőjének berendezése, a Bölcsőde téliesítése, 

idős emberek segítése. 

 

Mindig is a közösségi szinten gondolkodva végeztem a munkámat. Ezt követve folytatom a 

következő évben is  

 

 

 

Tisztelettel                                                       Gyuricza Ilona Zsuzsanna 

 

Bicske 2024. december 4. 



ÖNKORMÁNYZATI  KÉPVISELŐI  BESZÁMOLÓ  2024. 

 

Dr. Lovasné Báder Katalin egyéni képviselő, 3. választói körzet 

 

A  2019-ben  megválasztott képviselői  alapfeladatomnak  eleget tettem, a Képviselői Testület rendes és 

rendkívüli ülésein és a Humánerőforrás Bizottság munkájában  hiányzás nélkül részt vettem. A bizottsági 

és a testületi ülések anyagait tanulmányoztam, felkészültem az előterjesztések anyagaiból, a 

képviselőtársaim véleményét mérlegelve hoztam meg döntéseimet Az írásban kért állásfoglalásokat, 

javaslatokat megtettem. 

Aktív résztvevője, rendezője vagyok a városi rendezvényeknek, igyekszem minél több programon 

megjelenni. A Bicske Szíve Park tökéletes helyszíne a városi programoknak, koncerteknek, 

sportbemutatóknak, főzőversenyeknek. Nagyon változatos, minden korosztálynak megfelelő 

közösségépítő programokat sikerült megvalósítani.  

Képviselői feladataim mellett koordinálom „ A legszebb konyhakertek”- Magyarország legszebb 

konyhakertjei Magyar Örökség díjas országos programba benevező bicskei lakosok, közösségek családok 

kertjeinek  szemléjét, ajánlását, díjazását, és a kategóriánként a legszebb konyhakertek nevezését az 

országos versenyre. Nagyszerű eredményekkel büszkélkedhetünk, az idén is elhoztunk egy országos 

fődíjat. 

Több mint 10 éve tervezem és kivitelezem a BGSZ munkatársai segítségével városunk díszítését. 

Gyönyörű Mikulásházat sikerül varázsolnunk 2019 óta városunk gyerekeinek. Iskoláink és óvodáink 

gyerekeit Mikulásvonat szállítja Mikulásházba, ahol Holle anyó és segítői varázsolnak nekik meséikkel 

ünnepi pillanatokat. 

Hangsúlyos feladatomnak tekintem az idős emberek, a betegek, az egyedül élők, a gyermekeiket egyedül 

nevelő szülők segítését. Karácsonykor, Húsvétkor felelősen térképezem fel, hogy kik azok a rászorulók, 

akik ajándékcsomagot. Ilyen személyes találkozások alkalmasak arra, hogy érdeklődni tudjak 

egészségükről, nehézségeikről. 

Sokan megállítanak az utcán, úgy mondják el problémáikat, javaslataikat, többen keresnek telefonon is. 

Az idősek világnapja alkalmából, a várostól kapott vásárlási utalványoknak nagyon sokan örültek, hálásak 

voltak érte. 

A Gondosóra program sok idős embernek jelent biztonságot. Örülök, hogy segítségemmel hozzájutottak 

ezekhez. 

 

 



   

2024. első félévi munkámat meghatározta a június 9-én tartott, önkormányzati választásokra való 

felkészülés. Aktívan dolgoztam az aláírások gyűjtésében, a választó körzetemben élőkkel való személyes 

találkozásokkal erős kapcsolatokat sikerült kialakítanom. 

Nagyon köszönöm és hálás vagyok a körzetemben élőknek, hogy az itt induló öt képviselőjelölt közül, 

meggyőző fölénnyel sikerült nyernem.  Ez azt jelzi számomra, hogy az elmúlt öt évben jól dolgoztam. 

Ezzel a megerősítéssel folytatom a munkámat, és tudom, hogy a jót is lehet fokozni. A következő 

években ez fogja meghatározni munkámat. 

Jó egészséget, családi, közösségi összetartást, megértést kívánok mindenkinek. 

 

Bicske, 2024. december 5. 

Dr. Lovasné Báder Katalin 

Önkormányzati képviselő 

 

 

   



 

Képviselői Beszámoló 2. körzet 

(Németh Tibor Képviselő) 

 

2010  óta vagyok a 2 számú körzet képviselője. 

A 2.számú körzetben élnek a város leghátrányosabb helyzetű lakói, ezért fontos a 

minden napos kapcsolat tartás a körzet lakóival.  

2013-ban sikerült pályázati forrásból elindítani a Tanoda működését, amely azóta 

is sikeresen működik,2016 óta az épületben Baba-Mama klub is működik, 

amelynek szintén közösség kovácsoló ereje van. A tanoda programjain 

rendszeresen részt veszek. 

A 2021-as év mindannyiunk számára, sok olyan problémát hozott amivel még 

nem találkoztunk. A 2022-es év járvány ügyi szempontból már sokkal kedvezőbb 

volt de még mindig próbálom a körzetemben lakók figyelmét a megelőzésre 

felhívni.  

 A 2018 évben  műfüves kispályás focipálya került át adásra, amely nagyon sok 

embernek ad sportolási lehetőséget és nagyon sokan élnek vele. 

 Körzetem egyik része a lakótelep, ahol a közös képviselőkkel is jó kapcsolatot 

ápolok. 

2016 ősszén a körzetben két aszfaltos út is elkészült és a többi utca ami nincs 

aszfaltozva javításra szorul, valamint fontos tenni való még körzetben a 

vízelvezető árkok és járdák megújítása és karbantartás. Képviselőként bízom 

abban, hogy az elkövetkezendő időszakban nem szilárd útburkolatú utcák is 

aszfalt burkolatot kapnak. 

2017-ben elkészült több utcában is a közvilágítás, amely évek óta súlyos probléma 

volt a körzetben. 

2022-ben a körzetemben lévő önkormányzati bérlakások felújítás is megtörtént 

pályázati forrásból, ami jelentősen javítja az lakók életkörülményeit. Szintén ezen 

forrásból, útfelújítás  és napelemes közvilágítás is készül a körzetben. 

2023-ban a műfüves focipálya mellett elkészült két db vizesblokknak helyt adó 

konténer telepítése.  

A testületi üléseken rendszeresen részt veszek és tájékoztatom a körzet lakóit az 

őket érintő döntésekről. 

A lakosokkal igyekszem minél több csatornán kapcsolatot tartani, telefonon 

messengeren és személyesen, legtöbbször felkeresem őket az otthonukban de 

sokszor ad helyet a Tanoda is ezeknek a találkozóknak. 



Körzetben még sok a tenni való, de bízom benne, hogy a ciklus végéig még sok 

feladatot tudunk elvégezni a város vezetéssel közösen. 

 

 

Bicske, 2024.12.04. 



Beszámoló a Bicskén végzett képviselői munkáról 

 
Az alakuló ülésre október 10-én került sor. Itt megszavaztuk az SZMSZ módosítását, valamint 
a bizottságok tagjait, illetve a polgármester és az alpolgármester juttatásait. Én a Humán 
Erőforrás Bizottságba kerültem, vagy ahogy köznyelv hívja, a Humán bizottságba. 

A testületi ülés után e-mailben és Facebookon kerestem meg a Humán Erőforrás bizottság 
elnökét, Sulyokné Guba Juditot, hogy tájékoztasson a bizottság munkájáról, és egyeztessünk 
arról, hogyan tudok a lehető leghatékonyabban bekapcsolódni. 

Több alkalommal utaztam az Önkormányzat által működtetett helyi járaton, itt alkalmam volt 
arra, hogy sokakkal megismerkedhessek, beszélgethessek. 

Ezt követően részt vettem egy utcafórumon, amelyet a Deák Ferenc utcai lakosok szerveztek. 

A következő ülés, november 15-én került összehívásra. Előtte megfigyelőként részt vettem a 
Gazdálkodási valamint a Város- és Vállalkozásfejlesztés bizottságok ülésein is. 
 
 A lakossággal való kapcsolattartás céljából létrehoztam egy új social media felületet, valamint 
egy a képviselői munkára rendszeresített és használt mobil telefonszámot is beüzemeltem. 
Sokan kerestek meg emailben kérdésekkel, javaslatokkal. 

Havonta két alkalommal, a hónap első péntekén és szombatján utcai fogadóórákat tartok a 
piactér bejáratánál, illetve a Kossuth téren.  Ezt szeretném mielőbb, egy az Önkormányzat 
által biztosított helyiségben tartott fogadóórával kiegészíteni. 

Tájékozódás, ismeretszerzés céljából felvettem a kapcsolatot az Egyesített Családsegítő és 
Gondozási Központtal, a Bicskei Rendőrkapitányság vezetőjével, Balázs Sándor alezredes 
úrral, több, a városban működő közhasznú szervezet vezetőjével. 

Az általános iskola mellett működő alapítvány számára tanszercsomagokat juttattam el, ők 
pedig továbbították a megfelelő helyre. 

  
     

Paszicsnyek János, 

Bicske város önkormányzati képviselője 



A választópolgárokkal való kapcsolattartás 

6. sz választókörzet 

 

 

Tisztelt Képviselő-testület! Tisztelt Polgármester Asszony! 

 

2006 óta vagyok önkormányzati képviselő, ez alatt az idő alatt nemcsak én ismertem meg a 

körzetemet, hanem a körzetem lakói is engem. Tudják az elérhetőségemet, tudják, hol lakom, 

ismerik a családomat is. A választópolgárok gyakran keresnek meg telefonon, SMS-ben, e-

mail-ben vagy akár a social media felületein is. Nem ritka, hogy becsöngetnek a lakásunkba, 

főleg a sürgősebb ügyekben. 

Szívesen látogatom meg azokat, akik megtisztelnek azzal, hogy beengednek az otthonukba. 

2024-re befejeződtek azok a nagy beruházások, amelyek a 6. választókörzet arculatát szinte 

teljesen megváltoztatták. Szebbé, rendezettebbé és biztonságosabbá vált a Nagyállomás 

környéke a Csákvári úttól a Tatai útig. A Lucernás patak munkálatai a 2024-es esztendő elején 

fejeződtek be. 

Természetesen van még teendőnk, nem is kevés. Elsősorban olyan ügyekben kerestek meg az 

emberek, melyek a mindennapjaikban okoznak kényelmetlenséget, bosszúságot. 

A Csákvári út és a Váradi utca lakosai elsősorban a fedett buszmegállót hiányolták, illetve 

forgalmirend változást javasoltak. Mindkét esetben bejártuk a helyszínt Polgármester 

Asszonnyal és a Műszaki osztály munkatársaival, találkoztunk a lakosokkal. 

A Deák Ferenc utcában lakók a rossz útminőséggel kapcsolatban kerestek meg, különösen az 

utca vége kritikus. Ezért is lett az önkormányzati választási programom egyik meghatározó 

pontja a Deák Ferenc utca útfelújítása. 

Az önkormányzati választások a választópolgárokkal való kapcsolattartást intenzívebbé tette. 

Minden utcába személyesen mentem el, az újonnan betelepülteknek bemutatkoztam, kértem a 

választópolgárok támogatását. Jó volt érezni a figyelmet és a szimpátiát a kampány hetei alatt. 

2024. őszén, immár megválasztott önkormányzati képviselőként többen megkerestek e-mail-

ben és személyesen is egy ingatlan vállalkozás kapcsán. Az általuk szervezett utcafórumon részt 



vettem Alpolgármester úrral, képviselőtársaimmal és a Hivatal munkatársával. A megoldáson 

folyamatosan dolgozunk. 

Összességében elmondható, hogy mivel a körzetemben több nagyszabású fejlesztés is zajlott, a 

lakosok komfortérzete, ingatlanjainak értéke növekedett. Igényes, szépen rendezett területek 

alakultak ki, nagy lépést tettünk afelé, hogy a választókörzet Bicske Alközpont szerepét 

betöltse. A 2024-es évben a választópolgári megkeresések nemcsak a problémák jelzésére 

irányultak, sok esetben az önkormányzat munkájának elismeréséről is szóltak, amit ezúton is 

jószívvel továbbítok Polgármester Asszony és a Képviselő-testület felé. 

Remélem a jövőben sikerül a nagy fejlesztésekbe nem került utcákat, területeket szépíteni, 

építeni. Ehhez kérem a képviselő-testület támogatását és kérem, hogy a jövőben is fogadja be 

és támogassa azokat az ügyeket, melyek képviseletével a választópolgárok felhatalmaztak. 

 

Bicske, 2024. december 3. 

 

 

Tisztelettel: 

 

 

Sulyokné Guba Judit 

          önkormányzati képviselő 



Tisztelt Polgármester asszony! 

Tisztelt Jegyző úr ! 

Tisztelt Képviselő testület! 

 

Folyamatosan tartom a kapcsolatot a választópolgárokkal, megkeresést kaptam email-ben, 
Messenger üzenetben, több kérés és kérdést kaptam. Alábbi kérésekkel fordultak hozzám: 

 

- Fedett buszmegállók kialakítása a telepen, lakótelepen és a külterületi bekötőutaknál. 

- Buszjárat kialakítása a Lidl, Jysk, Kik, Rossmann, Ecofamily áruházakhoz. 

- a nagyállomás várótermében eluralkodó fedél nélküliek rendzavarásának megszüntetése  

 

Az alábbi kérdésekkel fordultak hozzám: 

 

- Pumpapálya mikor lesz újra használható? 

- Lakóhelyükhöz tartozó képviselő kommunikáció hiány (ez inkább panasz volt). 

- Több játszótér kialakítására számíthatnak-e a telepen illetve a focipálya környékén? 

 

Ezeket a kérdéseket kaptam, ígéretet tettem, hogy minden kérdésükre fogok választ kérni. 

Bízom benne, hogy a továbbiakban is bátran fordulnak hozzám kéréssel, kérdéssel. 

 

Szeretnék havonta tartani fogadóórát, de emailben, telefonon és a Facebookon is folyamatosan 
elérhető vagyok. 

 

 

2024 December 10. 

 

Szabó Bence  

Önkormányzati képviselő 
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